
  

USB Video Capture 

Quick Installation Guide 

Overview 

You now have all the options you need for recording your favorite movies, TV shows, or life video from 

an analog video source onto your computer. And edit them, burn DVD disc, convert them, and send 

them to your iPod, PSP, or 3GP Mobile Phone. So you can watch them anywhere and anytime.  

 

Connection Guide 

 

 

If you use a scart interface, please connect equipment following below picture and set the switch to be 

OUTPUT 



  

 

Notice:  

1, You maybe have to buy Video and Audio cable, and S-Video cable to connect the USB Video Capture 

with your analog video device. You need to buy the Scart Video/Audio adapter if the output of your 

video source device is Scart type.  

2, The following devices can be used as analog video sources:  

Video recorder, DVD player, Video camera, Set-top box, Game player and any device that provides an 

analog video signal.  

 

 

Download Link 

Driver and Arcsoft ShowBiz 3.5 software at the bottom of below link: http://www.ezcap.com/ezcap172  

You can find the series number sticker of ShowBiz software on the Manual.  

For Simplified Chinese system, please use the following link: http://cn.ezcap.com/ezcap172 

 

Hardware Installation 



  

Please download the driver firstly: http://www.ezcap.com/ezcap172, and double click Setup.exe to start 

to install drivers. Follow the Next prompts then click Finish to end the driver installation.  

Now, plug USB Video Capture into USB2.0 port of your computer. System will appear you Found the 

new hardware or others. Please wait for the installing automatic until the system appears you Device 

is now installed and ready to use.  

Click on the Sound, video and game controllers that in the Device Manager, you should see the 

ezcap Video Grabber, that means driver installed rightly.  

 

Software Installation 

Please download the ArcSoft ShowBiz software: http://www.ezcap.com/ezcap172, and double click 

Setup.exe to start to install ShowBiz software. Click Next and/or Finish buttons following the attention 

of installation program to complete the software installation.  

When asked to enter a Product Key, enter the code which can be found the software sticker on the 

manual. 

 

 

Software Guide 

1, Double click ShowBiz 3.5. icon which on the Desktop of your computer to open it. And click Capture 

button to enter into the capture panel. 

2, Click the drop-down box next to Source and select ezcap USB video capture, and click the trop-

down box next to Audio Device and select Audio Pin Source.  

3, Click the drop-down box next to Video Input and select Composite or S-Video according to the 



  

connection of device.   

4, Click Video Settings to select the right TV system of your video source, such as NTSC-M, PAL-B, or 

others. Now, you should can see the right video on the software panel.  

5, Click the RECORD BUTTON to start recording, and click again to stop recording.   

6, To learn more about ShowBiz3.5, please click Option button and select Help to get the information.   
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USB 视频采集盒 

使用说明 

概述 

现在，您可以选择将喜爱的电影、电视节目或生活视频从模拟视频源录制到计算机上。编辑它们，刻录 DVD 光

盘，转换它们，然后将它们发送到 iPod、PSP 或 3GP 手机，这样你可以随时随地观看。  

 

连接说明 

 

 

注意 

1，您可能需要购买音视频线（黄/白/红 RCA线），以及S-Video线才能将USB视频采集盒与模拟视频设备连接起

来。 

2、以下设备可以用作模拟视频源： 

录像机、DVD播放器、摄像机、机顶盒、游戏播放器和任何提供模拟视频信号的设备。  

 

 



  

下载链接 Download Link 

驱动和 Arcsoft ShowBiz 3.5 软件在下面链接的底部可以下载: http://cn.ezcap.com/ezcap172  

软件序列号贴纸被贴在说明书上。  

 

硬件安装 

首先将下载的驱动解压，然后双击 Setup.exe 开始安装驱动，并根据提示点击 下一步 等以完成驱动安装。 

插入 USB 视频采集盒到电脑 USB 接口，系统可能会提示 发现新硬件 等，请等待系统安装直至提示 设备已安装

完成并可以使用 等。  

点击设备管理器的声音、视频和游戏控制器，如果发现显示 ezcap Video Grabber，则表示驱动已经正确安装

完毕。  

 

软件安装 

将下载的软件包解压，然后双击 Setup.exe 开始安装直至完成。  

提示输入序列号，请输入说明书上序列号贴纸的序列号码。 

 

软件使用说明 

1, 双击桌面安装的ShowBiz 3.5软件图标以打开软件，点击软件面板Capture按键 进入采集界面。 

2, 点击 来源 旁的下拉框选择ezcap USB video capture, 点击 音频设备 旁下拉框选择Audio Pin Source。 

3, 点击 视频输入 旁下拉框，并根据实际连接选择Composite 或 S-Video （Composite为连接黄白红接口，

S-Video为连接黑色S-Video接口）  

4, 点击 视频设置 选择正确的视频制式，比如NTSC-M、PAL-B 或别的制式。（PAL为中国和大部分欧洲国家制

式，NTSC为美国、日本、墨西哥和加拿大等国家制式。）现在，你应该可以在软件界面看到播放的视频。  



  

5, 点击 录制 按钮开始录制，再次点击停止录制。  

6, 点击软件界面上方的Option按钮选择帮助，以获得更多软件功能说明。 

 

 


